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Το ΕΚΑ με τα σωματεία του και χωρίς ...150 οργανώσεις 
— .............................. .......... ..... .. ' ■

Ένα συνέδριο 
για εσωτερική 
κατανάλωση... 
και εκλογή!..
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Anoy/η από τό χτεαινό συνέδριο τον Ε Κ Α .Ενα συνέδριο μέ σκοπιμότητες κυρίως εσωτερικής κατανάλωσης, μέ υ-πο τονικό τό ενδιαφέρον τής πλειοψηφίας τών συνέδρων —κατά δεκάδες αποχωρού σαν χθές τό μεσημέρι— χω ρίς ουσιαστικές εξαγγελίες καί προοπτικές γιά τήν πορεία τού συνδικαλιστικού κινήματος από τήν πλευρά τής διοίκησης, μέ οξύτητες χωρίς διάρκεια, είναι η ταυτότητα τού 12ου συνεδρίου τού ΕΚΑ πού άρχισε χθές τό πρωί τις εργασίες του στό γήπεδο «Σπόρτιγκ» (συνεχίζονται καί λήγουν σήμερα τό απόγευμα) ■Σκοπός μοναδικός της σύγκλησης του συνεδρίου οπτό τη διοικούσα ομάδα του ΕΚΑ φαίνεται ότι ήταν η «αναβάπτιση» στην εμπιστοσύνη των συνέδρων και η εδραίωση της παρα μανής στην ηγεσία του μεγαλύτερου Εργατικού Κέντρου; της χώρας μιπρο στά στις πιθανές επερχόμενες πολιτικές αλλαγές. Ο ι προσδοκίες γ ια  ικάποια ουσιαστική προσφορά του συνεδρίου στην αποκατάσταση της οργανωτικής ενότητας του συνδικαλιστικού κινήματος έσβησαν όταν ο πρόεδρος του ΕΚΑ κ. Χρ. Καρα- κίτσος αρκέστηκε να προτείνει δέσμη καταστατικών τροποποιήσεων που θα εξεταστούν από 7μελή Επιτροπή και θα τεθούν σε ψηφοφορία

ΡΕΠΟΡΤΑΖ 
Α ΧΡΙΣΤΟΔΟΥΛΙΔΟΥ

σε καταστατικό συνέδρι^ το οποίο όμως θα πραγματοποιηθεί σ’ ένα χρόνο...Στάση αποχής στις ψπφοφορίες σ’ όλη τη διάρκεια των εργασιών του συνεδρίου υιοθέτησε η συνδικαλιστική αντιπολίτευση — «αρνούμε- νη να συμβάλει στην αναπαραγωγή αντιιδημοκρατικών διαδικασιών». Σχε τικά με τα σημερινά προβλήματα του εργατικού κινήματος και με α ιχμή στο οργανωτικό οι εκπρόσωποι των αντιπολιτευόμενων συνδικαλιστι κών δυνάμεων, ακολουθούν τις παρακάτω θέσεις:— Η Π Α ΣΚΕ (ομιλητής ο Γ. Μπρέγικονης) δείχνει να αδιαφορεί και υποβαθμίζει εντελώς τη σημασία του συνεδρίου, θεωρώντας ότι «πανικόβλητη η διοίκηση του ΕΚΑ μπροστά στην επερχόμενη κοινωνική και πολιτική αλλαγή επιχειρεί να διασώσει τα συμφέροντα τα δικά της και των αφεντικών της γ ια  να παρουσιαστεί στην αυριανή κυβέρνη ση του λαού πλασματικά αναβσπτι σμένη».— Η Ε ΣΑ Κ  .  Σ  (ομιλητής ο Τ. ΜαυρσδόγλουΊ αξιώνει από τη διοίκηση του ΕΚΑ να προτείνει και να αποφασίσει αυτό το συνέδριο την άμεση εγγραφή όλων των σωματείων στο ΕΝΑ και να συγκαλέσει μέ σα σ’ ένα μήνα καταστατικό συνέδριο και στη συνέχεια τακτικό, ενωτικό συνέδριο (αφού θα έχουν γραφεί όλα τα σωματεία και υιοθετηθεί απλή αναλογικής. .— Το ΑΕΜ  ομιλητής ο Β. Π α-

παγιαννόπουλος) υποστηρίζει το συνέδριο να δεσμεύσει τη νέα διοίκηση να προχωρήσει αμέσως μετά τη συγκρότηση της σε σώμα την εγγραφή όλων των σωματείων και στην επανεγγραφή των διαγραμμένων — εφόσον είναι νόμιμη η συγκρότησή τους. Και να αποφασίσει το συνέδριο τη σύγκληση έκτακτου καταστατικού σε 3 μήνες για  τροποποίηση του καταστατικού και καθιέρωση της οπλής αναλογικής.Ο ι δημοκρατικές συνδικαλιστικές δυνάμεις κατάγγειλαν το γεγονός ότι από το συνέδριο απουσιάζουν παρά τη θέλησή τους 16Θ σωματεία — οι εκπρόσωποί τους είχαν συγκεντρωθεί χτες το πρωί με πονώ έξω από το Σπόρτιγκ και μ« κυρίαρχο σύνθημα «Το ΕΚΑ ανήκει στους εργάτες»
ΟΙ ΕΡΓΑΣΙΕΣ 

ΤΟΥ ΣΥΝΕΔΡΙΟΥΤην έναρξη του συνεδρίου κήρυξε ο πρόεδρος του ΕΚΑ κ. Χρ. Καρα. κίτσος γ ια  να παραχωρήσει αμέσως ιχετά το βήμα στον επίτιμο πρόεδρο της Γ Σ Ε Ε  κ. Ν. Παπαγεωργί* ου, που απευθύνοντας χαιρετισμό στους συνέδρους έκανε έκκληση για  απομάκρυνση οπό κομματικές επιρροές και γ ια  ενότητα όλων των συν δικαλιστικών δυνάμεων. Χαιρετισμούς απηύθυναν στη συνέχεια ο γεν. γραμματέας της ΓΣΕ Ε  κ. Ν. Σα·ί*της και ο πρόεδρος της Ομοσπονδίας Κλωοτοϋφαντουργών κ. Ραμπόπουλος.Ακολούθησε η διαδικασία για την εκλογή της Εφορευτικής Επιτροπής που ακυρώθηκε λίγο αργότερα γιατί όπως ανάφερε ο πρόε

δρος του ΕΚΑ κ. Χρ. Καρακίτσος, «το προεδρείο είχε πληροφορίες ότι ομάδα εκπροσώπων εκινείτο γ ια  να υποβάλει ένσταση κα  ̂ να ζητήσει τη λήψη ασφαλιστικών μέτρων με απώτερο στόχο τη ματαίωση του συνεδρίου». Ο ι εκπρόσωποι της δημοκρατικής συνδικαλιστικής αντιπολίτευσης αντέδρασαν έντονα στην «πληροφορία», θεωρώντας ότι αποτελεί πρόσχημα για  να κωλυσιεργήσουν οι εργασίες του συνεδρίου και να μην προλάβει η αντιπολίτευση να εκθέσει κατά την 1η μέρα τις θέσεις και απόψεις της. Τελικά δε βρέθηκε η πηγή της πληροφορίας και έτσι επαναλήφθηκε — μυστική αυτή τη φορά — η ψηφοφορία για την εκλογή της Εφορευτικής Επιτροπής.Ακολούθησε η λογοδοσία της α . περχομένης διοίκησης του ΕΚΑ για την οποία χρειάστηκε να επιστρα* τευθούν τ,ρία μέλη της διοίκησης προκειμένου να διαβαστούν οι 46 δακτυλογραφημένες σελίδες. Κατά την ανάγνωση του απολογισμού οι σύνεδροι της αντιπολίτευσης αντέδρασαν' αρκετές φορές θεωρώντας είτε ανακριβή τα στοιχεία, είτε «παραπλανητική» της διατύπωση ορισμένων θέσεων.
Η ΑΝΤΙΠΟΛΙΤΕΥΣΗΠρώτος ομιλητής από την πλευρά της αντιπολίτευσης ο πρόεδρος της Ομοσπονδίας Οικοδόμων κ. Τ. Μαυ,ροδόγλου που κατάγγειλε την ουσιαστική αδράνεια της διοίκησης του ΕΚΑ, την απουσία της από τις κινητοποιήσεις των εργαζομένων και την κατέστησε υπεύ$Κ>νη γ ια  την επιδείνωση της κατάστασης της ερ

γατικής τάξης, γ ια  την πτώση του βιοτικού της επιπέδου και την εφαρμογή της αντεργατικής πολιτικής της λιτότητας σε βάρος των εργαζομένων. Ο κ. Μαυροδόγλου δια κόπηικε αρκετές φορές από αποδοκιμα σίες συνέδρων της πλειοψηφίας κυρίως όταν αναφερόταν σε ευρύτερα πολιτικά θέματα και τη στάση του ΕΝΑ απέναντι σ’ αυτά (ένταξη στην ΕΟΚ αποχή *ή* υποστήριξη στην κυβερνητική νατοϊκή πολιτική κ.λπ.·} Ο ίδιος ομιλητής κατέληξε με τις συγκεκριμένες προτάσεις νια  τον εκδημοκρατισμό και τη μα ζικοποίηση του συνδικαλιστικού κινήματος που αναφέραμε πιο πάνω.Διακοπές, επιδοκιμασίες και απο δοκιμασίες σημειώθηκαν και στην ομιλία του Γ. Μπρέγιαννη από το χώρο του OTE που δήλωσε ότι μιλά εξ ονόματος της συνδικαλιστικής παράταξης Π Α ΣΚ Ε .Αντιδράσεις και στην ομιλία του τρίτου ομιλητή από το χώρο της δη μο κρατικής συνδικαλιστικής οεντιπο λίτευσης τον κ. Β . Παπαγιαννόπου λο που τόνισε ότι το συνέδριο του ΕΚΑ δεν ανταποκρίβηικε στοιχειωδώς στην αποστολή του, στις απαιτήσεις των καιρών και τις προσδοκίες των εργαζομένων της Αθήνας, με συνέπεια να αμφισβητείται η εγ κυρότητα του συνεδρίου Kat τα αποτελέσματα του.Ακολούθησαν οι τελευταίοι ομιλη τές κ.κ. θ . Παπαμάργαρης πρόεδρος του Συλλόγου Τραπέζης Ελλάδος, Ν. θεωνάς από τη διοίκηση του ΠΣΦΠ — OTE και Ñ. Χρίστο- φορίδης επίσης του OTE.Ο ι εργαισίες του συνεδρίου συνε- χίζοντα! σήμερα με ομιλίες ■ ειση- γή,σεις των συνδρων.


